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NYTÅRSTALE 2024  
 
 
Godaften! 
 
Når man søger på, hvad det vigtigste politiske emne for 2024 er, skriver alle 
medier det samme:  
 
”Den grønne dagsorden”. 
 
Og byggebranchen er helt enig – på bare få dage tilsluttede over 400 af 
branchens virksomheder sig ”Reduction Roadmap”s mål for, at 
Byggelovgivningen skal afspejle klimavidenskaben for at overholde Paris-
aftalen.  
 
Vores branche arbejder for at bygge, at renovere og transformere så 
bæredygtigt som muligt.  
 
Men mange i branchen er samtidig frustrerede over, at det går alt for 
langsomt. Vi taler om og skriver om: 
 
- hvorfor er det så svært at få ordentlig fat om den grønne udvikling? 
- er det økonomi, der gør udviklingen langsom? 
- er det lovgivning, der gør udviklingen langsom? 
- hvordan påvirker verdenssituationen udviklingen? 
- er CO2-reduktion den rigtige vej frem, eller er biodiversitet vigtigere, eller er 
det lige så vigtigt, eller er det ressourcemangel? 
- hvor kan vi gøre den største forskel, sammen og hver for sig? 
 
Det er svært at gennemskue for mange af os, men én ting er vigtigt: vi skal 
som branche fortsætte ud ad den vej, vi er startet på. 
Vi skal alle, små og store virksomheder, bidrage med det, vi kan, også 
selvom det er svært at se hvordan. 
 
Dem med stor viden skal hjælpe dem, der ikke er så langt endnu. 
 
Som jeg sagde sidste år, og som stadig gælder:  
 
Derfor er Byens Netværk endnu mere relevant og endnu mere nødvendig end 
nogensinde før. 
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For her kommer vores helt særlige netværk igen i spil. Byens Netværk hvor vi 
altid arbejder med at samles om højaktuelle emner. Vi netværker, vi taler 
sammen, lærer hinanden og nye mennesker bedre at kende – vi skaber 
relationer og vi lærer af hinanden. Vi deler viden. 
 
Brug hinanden, hjælp hinanden, ikke kun med den grønne udvikling, men 
også om alle de andre vigtige emner, der påvirker vores hverdag, vores 
udvikling, vores verden. 
 
Det er svært at komme i gang – MEN det er meget nemmere at fortsætte! 
 
Hvad skal vi fortsætte sammen om i Byens Netværk i 2024? 
 
Vi skal fortsat holde fast i vores strategi 2025, der sætter fokus på følgende 
aktuelle emner:  

• bæredygtighed (klima, biodiversitet, socialt og økonomisk) 
• digitalisering (forretningsmuligheder og nye arbejdsformer) 
• den sociale opdeling af byen 
• samarbejde. 

 
Vi fortsætter med at lære nyt, med at videndele og med at netværke – alt dét, 
der er grundstenen i alle vores arrangementer. 
 
Og vi skal fortsætte med at udvikle os, både på arrangementerne, på 
debatterne, på studieturene, til festerne – og strategisk, når vi i år tager fat på 
arbejdet med den nye strategi for Byens Netværk efter 2025. 
 
Byens netværk fortsætter med at bidrage til ”den grønne dagsorden”. 
 
Til sidst vil jeg gerne sige tusind tak  

• til alle jer medlemmer, som hver især byder ind til netværket og deltager 
i arrangementerne 

• til arrangementsudvalget, for at bidrage med jeres gode ideer 
• til bestyrelsen, for at medvirke til at udvikle og samtidigt holde fokus på 

vores kerneforretning 
• og ikke mindst til sekretariatet, for jeres kæmpe indsats og 

professionelle styring af vores netværksforening. 
 

FORTSAT GOD FEST OG RIGTIG GODT NYTÅR 

d. 05.01.24 - Henriette Dybdal Cajar 


